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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte med SPF Seniorerna Häggen den 9 oktober 

2017. 

Närvarande: Mona Wilsson,, Karin Mattsson, Vivianne Edelsvärd Öberg, Karin Burman. 

Lena Esbjörnsson, Lars Hallberg, Gun Lindkvist. 

Frånvarande: Jan Lundquist 

Inbjudna i valberedningen: Gösta Söderberg, Barbro Sundström. (deltar under § 125 - § 129) 

Elna Johansson frånvarande 

 

§ 125 Ordförande Vivianne Edelsvärd-Öberg öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

§ 126 Att jämte ordförande justera dagens protokoll väljs Karin Burman. 

§ 127 Styrelsen fastställer dagordningen.  

§ 128 Föregående protokoll.  

Diskussion kring listor på medlemmar som fyllt 65år, nya medlemmar och hur dessa ska 

hanteras. Medlemsregistret Miriam har börjat fungera. Styrelsen beslutar att utskick sker till 

alla 65-åringar och alla som saknar mailadress i december när programmet för våren är klart. 

Föregående protokoll justeras och läggs till handlingarna. 

§ 129 Valberedningen har ordet 

Valberedningen redovisar tankar kring sitt arbete. De frågar vilka som kan tänka sig omval 

resp. vilka som aviserar att avgå. Diskussion förs kring sammansättning av 

programkommittén och där delas styrelsens åsikter med valberedningens att högst två 

representanter från styrelsen ska ingå. Medlemmars åsikter och idéer vid val av aktiviteter och 

program är viktiga att fånga. Styrelsen utser programkommitté. Valberedningen bör ha 

tillgång till läsbehörighet i medlemsregistret. Gösta kontaktar Ove i frågan. Valberedningen 

återkommer till styrelsen på styrelsemötet 4/12 2017.  

 

§ 130 Teaterresan 

Barbro vill här inflika att 56 medlemmar bokat sig för teaterresan 22/11. Fyra platser är 

lediga!  Bussen avgår från busstationen kl.16.00. Pris: 260kr/person. Bussen sponsrad till viss 



del av Sparbanken Nord och styrelsen har tidigare beslutat att tillskjuta resten av bussresans 

kostnad, som är 4235kr.  Middag betalar var och en själv.  

 

§ 131 Budget och medlemsutveckling. 

Kassören redogör för resultatrapport per den 2017-09-30. Budgeten ser mycket positiv ut. 

Styrelsen lägger den till handlingarna.  

Diskussion kring medlemsutvecklingen. Vi konstaterar att år 2017 har varit ett osäkert år vad 

gäller antalet medlemmar, eftersom nya medlemsregistret inte fungerat tillfredsställande 

förrän nu. Vi konstaterar att i årsredovisningen 2016 hade vi 793 medlemmar och enligt 

registret Miriam har vi 791 medlemmar vid datumet 29/9 2017. Vi kan konstatera att med den 

statistik vi har framför oss idag, så är vi näst bäst i Norrbotten på att rekrytera nya 

medlemmar.  

Styrelsen fortsätter sitt idoga arbete att både rekrytera och behålla medlemmar. 

 

§ 132 Aktuellt från förbund och distrikt 

a) Läkemedelsansvariga Lisbeth Bergman är mycket kunnig och intresserad att föreläsa i 

ämnet: ”Koll på läkemedel.”  Styrelsen erbjöd detta som studiecirkel nu i höst, men 

ingen anmälde sig. Vi tar upp detta på nytt i vårens program 2018.  

Sekreteraren får i uppdrag att besvara en enkät som Lisbeth skickat ut. 

b) Mona har inget att förmedla kring KPR i dagsläget. Lena ställer upp som support till 

Mona före varje KPR-möte. Nästa möte går av stapeln 23/ 11 2017. Mona har 

uppdraget i LPR den 30/11 att inleda kring: ”En bild av framtidens hälso- och 

sjukvårdsfrågor”.  

 

§ 133 Rapporter 

a) Till Kulturcaféet 13 september kom mycket folk. Det var trevlig stämning och en 

fängslande föreläsning. 

b) Paltkalaset 27 september var välbesökt. Kassören upplever det svårt att hålla reda på 

antal betalande. Styrelsen beslutar att uppdra till ordförande att inköpa biljetter till 

framtida arrangemang. Ordförande får också i uppdrag att köpa en kassabok så att alla 

inköp kan redovisas på ett enkelt sätt vid alla våra aktiviteter. Vi har en hängiven och 

duktig kaffeansvarig och inköpsansvarig och är mån om att alla inköp och 

kvarvarande varor används på bästa sätt för medlemmarna. 

c) Underhållningskvällen med dans 4/10 kom betydligt fler än förra gången. Det blev en 

trevlig kväll och synpunkter på framtida danskväller togs emot. Styrelsen beslutar 

därför att arrangera detta en gång till. Synpunkter kom att ändra till en fredagkväll och 

kanske samarbete med någon annan. Styrelsen ger ordförande i uppdrag att kontakta 



PRO för att höra om samarbete med dem. ABF Dansgilles deltagare kom denna ikväll 

till oss och de vill gärna komma på ett medlemsmöte och visa upp några danser.  

 

§ 134 Programkommittén har ordet 

a) Höstens reviderade program gås igenom och är utskickat på gruppmail och ligger nu 

på hemsidan. 

b) Vi går igenom förslaget till program för våren 2018 och styrelsens synpunkter tas 

emot och sen kan programkommittén fortsätta sitt arbete. Program för våren 2018 ska 

vara helt klart 4/12. Styrelsen träffas måndag 11/12 kl.13.00 på Medborgarskolan för 

paketering och utskick av programmet. Lars kollar med Elna vad som brukar skickas 

ut vid detta tillfälle. Viktigt att vi skriver in i medföljande brev att vi vill ha 

medlemmars mailadresser när vi gör dessa utskick.  

c) En förfrågan har inkommit från kören att i stället för gratis lunch vid sina uppträdande 

två ggr/år få en summa, så att detta täcker deras kostnader för hyra av Kyrkcenter. 

Styrelsen beslutar att vidhålla det tidigare beslutat från 14/3 2016 att bjuda kören på 

lunch 2 ggr/år.  Styrelsen värnar om kören och uppskattar körens framträdanden, men 

grundar sitt beslut på att alla medlemmars intressen ska behandlas lika.  

 

§ 135 Planering kommande möten under hösten 

- 18 okt    Musikhögskolans elever underhåller på Häggens möte Lokal: Acusticum 

Mötet börjar med lunch kl.13.00  till ett pris av 95 kr, därefter underhållning i 

aulan.  Samåkning från Kyrkparkeringen kl.12.30.        

- 25 okt. Staffan Sandlund: ”Min väg till Operan”.- SPF Häggens månadsmöte kl. 13.00  

Lokal: Stadshotellet            Lunchpris: 85 kr    

Viktigt med värdar som tar emot vid kassan, så att medlem betalar rätt pris. 

- 08 nov.  Informationsmöte kl. 13 Lokal: Samvaron Nya och blivande medlemmar.  

Vi bjuder på fika.   Fikaansvarig: Elna Programansvar: Vivianne och hela 

styrelsen är närvarande. 

§ 136 Övriga frågor  

Sekreteraren anmäler Karin Burman, Lars Hallberg och Gun Lindkvist till utbildning i 

medlemsregister Miriam och hemsida. 

Styrelsen har per mail idag fått det glädjande beskedet om sponsring av Pite Energi. 

Ordförande och sekreterare träffar dem på onsdag 11/10 för att skriva på avtalet.  

 



 

§ 137 Nästa styrelsemöte blir 13 november 2017 kl.13.00 på Medborgarskolan. Fika tar vi 

från infomötet. 

 

§ 138 Dagens ordförande Vivianne Edelsvärd-Öberg tackar styrelsen för visat intresse och 

avslutar mötet 

Piteå 9 oktober  2017 

 

………………………….   ……………………… 

Gun Lindkvist   Vivianne Edelsvärd-Öberg 

Sekreterare    Ordförande 

…………………………. 

Karin Burman 

Justerare 

 

 

 


